

Date: 13 March 2025
Ref: AFS/DFM/RAA-09/2025

التاريخ: 13 مارس 2025
المراجع: AFS/DFM/RAA-09/2025

H.E Waleed Saeed Al Awadi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

سعادة وليد سعيد العوضي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

Subject: Notification to the shareholders of Al Ansari Financial Services PJSC (the "Company") regarding amending clause 9 of the invitation of the annual general assembly meeting of the Company

الموضوع: اخطار السادة مساهمي شركة الأنصاري للخدمات المالية ش.م.ع ("الشركة") بخصوص اجراء تعديل على البند رقم 9 من دعوة اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة

With reference to the invitation of the annual general assembly meeting of the Company **to be convened on 20 March 2025**, which has been published in the newspapers, disclosed on the DFM on 21 February 2025, and sent to the respectable Company's shareholders on the same day, please be informed that an amendment has been made on item No 9 of the invitation to increase the amount of the loan granted **to the Company to become AED 950 million** rather than AED 500 M and the remaining Clause shall remain the same. Accordingly, the agenda item No. 9 became as follows:

بالإشارة إلى دعوة اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة المقرر انعقاده بتاريخ 20 مارس 2025 والتي تم نشرها بالصحف والإفصاح عنها بتاريخ 21 فبراير 2025 على سوق دبي المالي، وإرسالها للسادة مساهمي الشركة في التاريخ عينه، نود أن نحيط سعادتكم علمًا بأنه قد تم إجراء تعديل على البند رقم 9 من الدعوة بزيادة مبلغ القرض الممنوح للشركة ليصبح 950 مليون درهم بدلاً من 500 مليون درهم مع بقاء ما تبقى من نص البند كما هو دون أي تعديل، وعليه أصبح البند رقم 9 من الدعوة على النحو التالي:

Item No. 9- Ordinary Resolution

Consider and approve a related party transaction exceeding 5% of the issued share capital of the Company, with respect to arranging/providing a shareholder loan/facility of AED 950 M from Al Ansari Holding LLC (a related party) to the Company for the purposes of financing the Company's acquisitions, working capital, material capital expenditure or any other business requirements on arm's length principles (or more favorable terms).

البند رقم 9- قرار عادي
النظر في والموافقة على صفقة مع طرف ذو علاقة بما يتجاوز 5% من رأس المال المصدر للشركة، فيما يتعلق بترتيب/تقديم قرض/تسهيل مساهم بقيمة 950 مليون درهم إماراتي من شركة الأنصاري القابضة ذ.م.م (طرف ذو علاقة) إلى الشركة بهدف تمويل عمليات الاستحواذ التي تقوم بها الشركة ورأس المال العامل والنفقات الرأسمالية المادية أو أي متطلبات عمل أخرى على أساس تجاري للسوق دون شروط تفضيلية (أو بشروط أفضل).

Sincerely,

مع أطيب التحيات،

محمد بيطار
نائب الرئيس التنفيذي
Mohammad Bitar
Deputy Chief Executive Officer